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 Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 30. oktober 2014   

 

Deltagere: Ib, Camilla, Laila, Lars og Aage. 

 

1) Godkendelse af referat fra Generalforsamling (25.09.14) – godkendt. 

 

2) Den nye (gamle) bestyrelse konstituererede sig således:  

Formand Camilla 

Næstformand Lars 

Kasserer Ib 

Sekretær Aage 

 Laila 

  

3) Der blev snakket om rotteplagen i vænget 25-45. Mortalin arbejder på sagen og er p.t. i 

tænkeboks over næste træk overfor rotterne i vængets kloaksystem. 

 

4) Lars har endnu engang uden held forsøgt at få Johnny Knudsen fra Munk til at komme og se på de 

ødelagte fliser der blev lagt i september 2011. Også selvom kommune har rykket Munk/Johnny 

Knudsen for at tage kontakt til Lars for at se på fliserne, som vi mener bør udskiftes, da de allerede 

efter et halvt år i foråret 2012 havde huller. Lars kontakter Johnny Knudsen og evt. Ole Andersen 

som tidligere har været inde over og forsøger at arrangere en besigtigelse inden medio november. 

Sker dette ikke er det aftalt at sende brev til Odense Kommune med hele sagsforløbet beskrevet 

inden udgangen af november for at få en afklaring.   

 

5) På næste møde skal der fastlægges en arbejdsdag sidst ultimo 2015. 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 22. januar 2015 kl. 19.30 hos Lars. 

Referat udarbejdet af Aage Uhre. 


